
3. december 2023 

Nyhedsbrev om hoopers i DcH 
 
Det nye reglement for 2024 er sendt ud og der er nogle ændringer vi gerne vil knytte en 
kommentar til: 
 

- Hunden må gerne bære halsbånd under sine løb. Det skal være et fastlåst halsbånd. Det er 
på eget ansvar. Seler er ikke tilladt. 

 
Hvad må man i startfeltet? 

- Give godbidder og bruge legetøj. Det skal I lukket lomme inden indgang på banen. 
- Man må ikke længere lægge sin snor i startfeltet. Man skal tage den med sig ind på banen. 

Den må gerne bæres synligt. 
 
Hvad må man i slutfeltet? 

- Give godbidder og bruge legetøj. 
- Man må ikke lægge sit legetøj ud omkring slutfeltet inden sit løb. En anden deltager må 

heller ikke stå og lokke med det imens hunden løber. 
 

 
I februar kører vi den første hjælpedommeruddannelse i DcH. Vi har 11 tilmeldte, hvilket vi er 
meget glade for. Det vil gøre puslespillet om stævner endnu nemmere, så vi forhåbentligt kan 
arrangere endnu mere.  
 

 
Vi har indgået et samarbejde med hoopersudvalget i DKK. Samarbejdet skulle gerne gøre det hele 
nemmere for deltagere, dommere og arrangører.  
 
Planen er at vi, i starten af 2024, sammenskriver de to reglementer til ét, så vi, fra 2025, kører med 
ét fælles reglement. Der vil være små forskelle, men man behøver kun at læse ét i stedet for to.  
 
Begge udvalg har gang i uddannelser lige nu, men fra 2025 vil vi også afholde fælles uddannelser 
for dommere, hvilket også vil sige at man kan være dommer i både DcH og DKK med én 
uddannelse.  
 
Vi fortsætter med hver vores bog for nu, da der er lidt forskelle på point fra DcH til DKK. Det er 
selvfølgelig stadig muligt at samle sine point én gang pr. klasseniveau.  
 

 
DM 2025 – håber vi! 
 
Vi ønsker at komme med som en del af DM i 2025. Derfor vil vi opfordre DcH-klubberne til at 
tilbyde mindst én åben klasse til deres stævner i 2024, så vi kan lave noget statistik omkring 
deltagerantal og udtagelsespoint. Samtidig vil vi opfordre deltagerne til at tilmelde sig de åbne 
klasser i 2024, så vi får nogle reelle tal at regne ud fra. Jo flere klasser der arrangeres, og jo flere 
der deltager, jo tættere er vi på at komme med til DcH’s DM. 


